



Styrelsemöte

Handbollspojkarna i Tibro

Närvarande: *Kristian Lagerström, Kenneth Pålsson, Magnus Pettersson, Lars Klint, Magnus Pålsson, Mattias Hammar, Peter Söderlund, Stefan Kling (+Gunnar Hedman, Niklas Dahl).*

§1 Öppnande av möte

Peter välkomnar och öppnar mötet

§2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

§3 Val av justerare

Lars Klint

§4 Tidigare protokoll

Tidigare protokoll lästes igenom

§5 Inkomna skrivelser

Tibro HK har ställt frågan om vi vill samarbeta kring Luciafirande. Vi har skapat ett konto på Solid Sport...

§6 Ekonomi

Ca. 35729kr på kontot + 4370 på swish. Kontant 9291kr

Gunta har tagit fram ett kompendium med information alla tittar noggrant på det och ger förslag på kompletteringar. Här får alla i styrelse bakläxa – alla ger feedback till Gunta per omgående. GUNTA SKICKAR UT!

§7 Seniorverksamheten

4 matcher genomförda 2 vinster, en oavgjord och en förlust. USM genomfört 21-22/9. Lars samtalar med Fredrik om ett upplägg på ersättning.

§8 Ungdomsverksamhet

Alla lag är igång 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7 och några 06:or. 07-10 och 11-12 spelar Skadevi Cup. Vi arrangerar Skadevi i Tibro Sporthall. Schema för bemanning är gjort. Några platser är kvar att fylla. Efter kl 15 är B-hallen ledig. Vi behöver komplettera med matchställ och lite bollar.

§9 Utbildning

Mathias lyfter behovet en sekretariatsutbildning till sina föräldrar i -07-08. Även -09 har behov lite enklare variant. Vi behöver få ut idrottsrabatten och inbetalning för medlemsavgift. Det finns möjlighet att sälja Newbody och toalettpapper för att samla in pengar till respektive lagkassa.

§10 Sponsring

Peter har inte fått återkoppling från TIBROBYGGEN. Vi försöker snygga till våra sponsorerbidande grafiskt, lagfoto, snygga matchbilder osv tillsammans med Tibro HK så



Säsöng: 2019/2020 **Datum:** 21/10 2019 **Tid:** 19:00 **Plats:** Tibro sporthallscafeteria



att vi kan arbeta via föräldrar och aktiva under säsongen. Mathias har pratat med Hörnebo Pizzeria om skylt och fortsätter med frågan... Gunta kontaktar Tärnan.

§11 Cafeterian

INGET GRATIS KAFFE ELLER NÅGOT ANNAT FÖR NÅGON. Allt ska betalas eller skrivas upp på lista för fakturering. Domare och ledare bjuder vi på kaffe men allt ska skrivas upp. Det är en del barnsjukdomar som förmodligen är utbildningsrelaterade. Kenneth har pratat med innebandyn och vi tittar över informationen.

§12 Administration

Tibro HK funderar fortfarande på om de kan köpa tjänster från vårt kansli? Hur går det med Föreningspoolen? Man arbetar med att försöka hitta finansiering till Marcus fortsatta tjänst. Många osäkerhetsfaktorer ännu men man arbetar på lösningar. Vi har fått högre hyror på föreningspoolens lokaler pga att Tibro HK har tagit sin hand ifrån det. Kansliets dator börjar hacka lite. Stefan kollar läget och lämnar förslag på åtgärder.

§13 Övriga frågor

Vi köper in tröjor till ledarna i BOLLKOLL

§14 Nästa möte

4/11 18.00 i cafeterian

§15 Avslutande av möte

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet

Mötesordförande

Peter Söderlund

Protokollförare

Kristian Lagerström

Justerare

Lars Klint
